
Besluitenlijst Commissievergadering Bestuur en middelen
Datum 19-05-2021
Tijd 19:30 - 20:55
Locatie digitaal, via videoconferencing
Voorzitter de heer L. Linssen
Leden commissie 
bestuur en middelen

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL:  
LS:      

R. Coolen, S. van de Haterd en vacature
G. Teeuwen, C. Wetemans 
B. Stappers, P. van Melick
D. Voermans      
J. Vissers
H. Meewis
R. Verheul

Afwezigheid / vervanging
Aanwezige 
portefeuillehouders

D. Schmalschläger, P. Verlinden, S. Backus en M. Janssen

Overige aanwezige 
raadsleden/commissieleden

geen

Ambtelijke ondersteuning I. Kuijpers, T. Sampers, I. Hoogervorst, H. Geraedts, L. 
Seegers, R. Meertens, R. Habets, I. Huis in ’t Veld, E. 
Lucassen

Deelname derden Bestuur en directeur omroep ML5: Mw van Santen, de 
heren Trines en van Kan en Mw. V. Huijskens

Insprekers Geen
Publieke tribune Digitale bijeenkomst
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 
hierboven aangegeven.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld.
De heer Vissers vraagt naar aanleiding van de agenda of het mogelijk is 
regionale afspraken te maken. De commissiegriffier zal de commissie hier 
van toesturen, zodra mogelijk. 
Navraag na de vergadering leert dat de griffiers van Midden-Limburg, 
alsmede  een groep griffiers uit Zuid Limburg en een groep uit Noord 
Limburg diverse trajecten doorlopen. Vanwege corona heeft dit echter een 
tijdje stilgelegen. Op dit moment is de griffie Roermond, aangevuld met de 
voorzitter van de Rekenkamercommissie Roermond die ook als voorzitter van 
de griffiersgroep heeft gefunctioneerd, bezig met een evaluatie. Zodra die 
beschikbaar is kan die ook geagendeerd worden voor de commissie.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Het verslag van de vergadering van de commissie van 7 april 2021 wordt 
conform voorliggend concept vastgesteld.

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt.

5 Presentatie en thema's
5.a Gesprek met bestuur ML5

De commissie heeft een gesprek met het bestuur van ML5. Het resultaat is 
dat de omroep een plan gaat indienen waarin aangegeven wordt welke 
diensten de omroep kan doen voor de gemeenteraad. Ook crossmedia-
activiteiten worden daarbij meegenomen. De commissie staat positief ten 
opzichte van de omroep, en ziet meerwaarde, met name waar het betreft de 
interactie met de inwoners en andere stakeholders. Op deze wijze kunnen 
budgetten worden vrijgemaakt. Ook het team communicatie wordt hierbij 
betrokken.
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6.a Zienswijzen jaarverantwoording 2020 en ontwerpbegroting 2022 
Veiligheidsregio Limburg Noord
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 1 juni 2021 conform het raadsvoorstel te besluiten. 
Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen kunnen.
Mw Teeuwen vindt dat de mogelijke loon- en prijsstijgingen niet op voorhand 
moeten worden doorberekend in de begroting. De burgemeester, als 
portefeuillehouder vindt echter een voorzichtiger wijze van begroten 
verstandiger. Dit gebeurt bij de meeste verbonden partijen. Bij de rekening 
gaat dan het eventueel begrote bedrag terug naar de gemeenten. De overige 
commissieleden sluiten zich bij de mening aan. 
De heer Meewis (PAL) gaat akkoord met de rekening 2020, maar mist het 
overzicht van terug te betalen bedragen per gemeente. De fractie 
ondersteunt de noodzaak een onderzoek te doen naar de inhaalslag van de 
reguliere activiteiten. Ten aanzien van de begroting spreekt hij de 
waardering uit de meerkosten brandweerzorg op te vangen uit het eigen 
budgettaire kader. De fractie is akkoord met de voorgestelde verdeelsleutel 
jeugdgezondheidszorg op basis van beleidsindicatoren met toepassing van 
een ingroeimodel.

6.b. Zienswijzen jaarstukken 2020 en ontwerpbegroting 2022 en 
meerjarenraming 2023-2025 van GR Rud Limburg Noord
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 1 juni 2021 conform het raadsvoorstel te besluiten. 
Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen kunnen.
De commissie gaat akkoord met het niet indienen van zienswijzen.

6.c Ontwerpbegroting BsGW 2022 en ontwerp meerjarenbegroting 2022-
2026
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 1 juni 2021 conform het raadsvoorstel te besluiten. 
Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen kunnen.
De commissie is van mening dat de proceskosten te hoog zijn, en dat er 
maatregelen genomen moeten worden om deze terug te dringen. De 
commissie roept op om landelijk druk uit te oefenen via de VNG, iets wat ook 
zal gebeuren, aldus de wethouder. De zienswijze die het college voornemens 
is namens de raad te sturen staat het terugdringen van de proceskosten ook 
nadrukkelijk genoemd. Deze zijn vergelijkenderwijs veel hoger dan bij 
andere uitvoeringsorganisaties. De taxatiewaarden moeten wel reëel zijn, en 
kunnen niet naar beneden worden bijgesteld. De waarderingskamer heeft 
een toezichthoudende rol, en zal hiermee niet instemmen. 
Overstappen naar een andere uitvoeringspartij is niet aan de orde. Er zal dan 
ook een uittredingsvergoeding betaald moeten worden. Daarnaast is het zo 
dat er nog altijd ongeveer € 700.000,00 bespaard wordt ten opzichte van 
uitvoering in eigen beheer.

6.d Jaarrekening 2020 en concept begroting 2022 RD Maasland
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 1 juni 2021 conform het raadsvoorstel te besluiten. 
Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen kunnen. De 
CDA-fractie overweegt nog om dit voorstel te laten bespreken, en zal 
hierover in het presidium nog berichten. 
De voorzitter meldt dat het in deze vergadering niet de bedoeling is de 
discussie over de wijze van inzamelen over te doen.
De heer Meewis zegt dat zijn fractie akkoord is met de jaarrekening 2020, 
inclusief toevoeging resultaat aan de algemene reserve. De voorgestelde 
verhoging in de begroting 2022 is in overeenstemming met het raadsvoorstel 
over een nieuw inzamelingssysteem. De fractie stemt in om fluctuaties 
binnen de exploitatie op te vangen binnen een te vormen voorziening.

6.e Zienswijzen concept jaarrekening 2020 en concept begroting 2022 



Pagina 3

Westrom
De commissie spreekt haar waardering uit over de resultaten en de begroting 
van de Westrom. Er is goed werk geleverd, en de tekorten zijn  omgebogen 
met een positief resultaat tot gevolg. 
De heer Meewis vult nog aan achter de reactie van de gemeente Roermond 
te staan met betrekking tot de inzet/verrekening van de krimpvoorziening en 
de gevolgen van de doorontwikkeling van de Participatiewet.

6.f Zienswijzen concept Jaarrekening 2020 en concept Begroting 2022 
Omnibuzz Sittard
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 1 juni 2021 conform het raadsvoorstel te besluiten. 
Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen kunnen.
Op een vraag van de heer Coolen antwoordt wethouder Janssen da het 
salaris van de directeur van Omnibuzz voldoet aan de voorwaarden gesteld 
in de wet normering topinkomens, en de beloning ook in overeenstemming 
te vinden met de zwaarte van de functie.
Op een vraag van de heer Linssen merkt de wethouder op dat Omnibuzz niet 
duurder is in relatie tot de prijs van regulier openbaar vervoer. Wel is het 
door de verhoging nu wel zo dat minder mensen van Omnibuzz gebruik 
maken, en thans met het reguliere OV reizen. Voor de gemeenten wijzigt 
niets.

6.g Wijziging bijlage controleprotocol Jaarrekening 2020
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 1 juni 2021 conform het raadsvoorstel te besluiten. 
Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen kunnen. Er 
wordt niet beraadslaagd over dit onderwerp tijdens de commissievergadering

6.h Uitvoering Convenant Gastvrij Leudal
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 1 juni 2021 conform het raadsvoorstel te besluiten. 
Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen kunnen.
Er wordt niet beraadslaagd over dit onderwerp tijdens de 
commissievergadering

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
7.a Brief Gedeputeerde Staten 6apr21 met belastingoverzicht 2021

Mw. Teeuwen meldt dat de afspraken gemaakt in december 2020 over de 
tariefstelling resulteren in een overschot, dat moet worden terugbetaald ten 
behoeve van de burgers. De wethouder meldt dat er in de kadernota al 
zaken staan die als gevolg van de afspraken ten goede komen van de 
burgers. Het zal niet zijn dat er individueel aan burgers wordt terugbetaald, 
maar dat het ten goede komt van het algemeen belang.

8 Aan de commissie gerichte stukken
Er zijn geen ingekomen stukken voor deze vergadering.

9 Stand van Zaken organisatieontwikkeling
De heer Wetemans vraagt in hoeverre de burgers al resultaat merken van de 
wijziging in de mandaatafdoening. Deze gebeurt thans op hoger ambtelijk 
niveau en meer door de wethouders.
Wethouder Backus antwoordt dat hij dat niet direct kan meten, maar dat hij 
wel merkt dat veel meer zaken in het wekelijkse portefeuillehouders overleg 
aan de orde komen. Dit leidt wel tot een hogere workload, maar het wordt 
door hem als positief ervaren.  

10 Langetermijnkalender
Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de kalender.

11 Mededelingen en Rondvraag
Er zijn geen mededelingen en er is niets voor de rondvraag

12 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om  20:55 uur. De volgende vergadering is gepland op woensdag 30 juni 
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2021.


